
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 07-01-2022 

Vores ref.: 17.01.00-A00-21-

423173 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: smf.sk.bk 

 
 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO:06.12.2021 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 17.01.00-A00-21-423173 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Nellie Louv, Nikoline Ulsig, Cirkeline 
Martinussen, Rasmus Schlüter, Peter Andreas Moesgaard, 
Almas Krarup, Thilde Nøhr Jensen, Jannie Jensen, Mathilde 
Schwarts og Susanne Frøkjær 

 

AFBUD: Lars Hein og Tina Eggert  

MØDENR.: 10-2021  

 

Ad.1. 

Referat godkendt  

Ad.2. 

Pkt. 4: ”Skottegården” ændres til ”Skolegården”. 

Punkt 3A: Tilføjes ”Orientering fra SFO”. 

Dagsorden godkendt. 

Ad.3. 

Elevråd: 

- Elevrådet har ikke været samlet p.g.a. corona. Der er mange forslag til 

drøftelse i Elevrådet, og de vil gerne mødes virtuelt. Gitte taler med 

elevrådskontaktlæreren. 

Medarbejdere: 

- Opgaverne løses på trods af corona. Eleverne trives i de særlige rammer. 

 

- Der er indført tjek af medarbejdernes coronapas, og der opfordres til to 

ugentlige tests. 

 

- Lærerne har drøftet, om der skal være inde-ordning for mellemtrin og 

udskoling. For nuværende fastholdes ude-ordningen. 
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- Der er afholdt personalemøde med temaet ”Konflikthåndtering”. 

Skolebestyrelse: 

- Der har været afholdt FRO-møde. Nellie deltog. 

 

- Der har været henvendelser fra forældre til drenge i 7.klasse. 

 

- Det er vigtigt at holde fast i kontaktforældregruppen. Skal vi lave et 

arrangement for kontaktforældregruppen? 

Ledelsen: 

- Medarbejdere og elever/børn klarer nuværende situation (corona) godt; men vi 

trænger snart til normale tilstande. 

 

- Fælles jule-traditioner er blevet aflyst. Vi holdt klippe-klistre-dag den 

26.november med tilhørende Jule-Bingo. Konkurrence om bedst udsmykkede 

dør afgøres i denne uge. 

SFO: 

- Det går rigtig godt i SFO-en – trods træthed. Der er en god stemning. Der har 

været afholdt temamøder om ”Professionalisme”. 

- Medarbejderne vil rigtig gerne rigtig mange tiltag, så de bliver nødt til at 

prioritere på ”Kan og skal”-liste. 

- TIM er på AKT-kursus, og Mathilde og Nicolaj er på Blå Base-kursus. Kasper 

har taget basinprøven. 

- 3.årgang fik aflyst/flyttet deres overnatningsarrangement. 

- Corona-reglerne gør, at børnene er opdelt indendørs, i skolegården og i 

morgen-SFO 

- Spørgsmål/kommentarer: 

Godt at se pædagogerne med i aktiviteter i gården. 

Der mangler lys i den lille skolegård 

Der mangler lås på toiletdørene i Højhuset 

 

 

Ad.4. 

Skolegården: 

Der er ikke sket noget endnu; ud over renovering og nyplantning af labyrinten. Planen 

er, at de går i gang midt i december 

Kontaktforældre: 

Jannie og Gitte kigger på, om der skal arrangeres et fælles tema-møde/oplæg for 

kontaktforældrene. 

Corona: 

Der er færre smittetilfælde på skolen nu end tidligere. Børn og voksne er gode til at 

passe på sig selv og hinanden.  

Ad.5. 

Udsat til næste møde 

Ad.6. 

Trafik: Er det muligt med flere skolepatruljer (Nordmarksvej og 

Rådhusvænget)? 

 Der er sat blinklys op ved fodgængerovergangen på Saltværksvej 

Ad.7. 

Se ovenfor 


